
Zápis z jednání Školské rady 

Základní školy Květnového vítězství 1554, Praha 11 

ze dne 07. 10 2020 

 

 

Přítomni: za zřizovatele: Martin Holeček 

 za rodiče žáků: Ida Holešínská 

  Lucie Kulhavá, DiS. 

 host: Mgr. Pavel Kopečný 

 

Nepřítomni: za zřizovatele: Ing. Martin Horák 

 za pedagogické pracovníky: Mgr. Tomáš Večeřa 

  Miloslava Králíčková 

 

  

Projednáno: 

 

Přítomní členové Školské rady projednali Výroční zprávu pro rok 2019/2020. 

 

Diskutován byl zvyšující se počet žáků, tím nutnost rozšiřování učitelského sboru a zabezpečení s tím 

souvisejících úkonů.  

Velkým zásahem do školního provozu je pandemie koronaviru. Škola se snaží s nastalou situací 

vyrovnat v rámci možností online výukou. 

 

Přítomní členové Školské rady jednomyslně schválili Výroční zprávu pro rok 2019/2020. 

 

Příští setkání Školské rady ZŠ Květnového vítězství 1554 je plánováno na jaro 2021, kdy bude 

projednávat Rozbor hospodaření školy za rok 2020. 

 

 

Dne 07. 10. 2020 Zapsala: Ida Holešínská 


